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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

sa 10. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 23. 9. 2024. u 16.30 sati 

u Uredu HTS-a, Gundulićeva 3, Zagreb 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza Nikolina Babić otvorila je 10. sjednicu Upravnog 

odbora i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: Franc Regina,  Mate Matić, Sanja Brkić, N. Nakić (Zoom) , B. Ružić, P. Šimić 

(Zoom), Dora Živković (Zoom), Dario Mužić (Zoom), P. Barović 

Članovi NO: M. Pepur, R. Budić 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice: V. Jovanoski, Ž. Pongračić, A. Tödtling 

 

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

 

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice UO  
2. Verifikacija zapisnika sa elektronskih sjednica 
3. Prijedlog Odluke o nagradnom fondu za Davis Cup 
4. Prijedlog Odluke za nominaciju za nagradu Franjo Bučar 
5. Prijedlog Odluke o izboru revizorske kuće za 2024. 
6. Izvještaj o infrastrukturnim projektima izgradnje terena na Trešnjevci i u Splitu 
7. Razno 

Točka 1. 

Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice UO  
 

Zapisnik je verificiran jednoglasno i bez rasprave. 

 

Točka 2. 

Verifikacija zapisnika sa elektronskih sjednica 
Predsjednica je predložila članovima UO da se da se nadopuni točka 10. rješavanje pitanja 

koje ne trpe odgodu izglasanog 27. 7.  u podtočci  Znanstveni pododbor sa Tomislavom 

Hublinom. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
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Zapisnici sa elektronskih sjednica verificirani su jednoglasno. 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o nagradnom fondu za Davis Cup 
 

Prijedlog predsjednice je da se nagradni fond Davis Cupa dijeli s  igračima u iznosu 50/50. 
Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i bez rasprave. 
 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke za nominaciju za nagradu Franjo Bučar 
Temeljem izuzetog uspjeha na OI Pariz predlaže se da se Donna Vekić nominira za državnu 
nagradu Franjo Bučar . Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i bez rasprave. 
 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o izboru revizorske kuće za 2024. 
 

Predsjednica je izvijestila o pristiglom prijedlogu za revizorske kuće Leitner & Leitner za reviziju 
poslovanja HTS-a za 2024. Cijena revizije je 3200,00 eura plus PDV. Radi se o ponuditelju koji 
je dugogodišnji partner HTS-a 

 
Točka 6. 

Izvještaj o infrastrukturnim projektima izgradnje terena na Trešnjevci i u Splitu 
 
Predsjednica je izvijestila članove o statusu projekata u Splitu i Zagrebu. Projekt na Firulama 
je krenuo, a Dora Živković napomenula je da je rok dovršetka projekta 15. 1. 2025. HTS će 
sudjelovati u projektu rekonstrukcije dvorane u Maksimiru na način da će HTS financirati 
rekonstrukciju podlogu u iznosu od 37.000 eura za što ćemo dobiti 3 sata po igralištu  dnevno 
koji će se uzeti iz komercijalnih termina, ne iz termina ZTS-a. Projekt će biti završen 15. 10. 
Način upravljanja terenima odredit će Stručni odbor.  
 

 
Razno 

 
Predsjednica je izvijestila članove UO o namjeri sklapanja ugovora sa izbornicima Velimirom 
Zovkom i Marinom Bradarićem te pomoćnikom Marina Bradarića, Izudinom Žunićem te ih 
upoznala s detaljima ugovora. Konačan prijedlog ugovora biti će poslan na elektronsko 
odlučivanje članovima UO do kraja tjedna.  Na pitanje člana UO B. Ružića zbog čeka više Igor 
Šarić nije član DC stožera, izvršni direktor V. Jovanoski odgovorio je da su članovi stožera, 
pomoćni treneri isključivo odabir izbornika, u ovom slučaju Velimira Zovka. 
Predsjednica se zahvalila svima u organizaciji DC Varaždin, te da je sve prošlo u najboljem redu 
što se tiče organizacije.  
Također je informirala članove o novim sponzorskim ugovorima HEP i Hrvatska lutrija koji 
kreću od 2025.  Godišnja skupština ITF-a je u Hong Kongu od 7. – 11. 10. i putuju dopredsjednik 
Franc Regina i izvršni direktor Vladimir Jovanoski. 
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Na mjesto sportskog direktora od 1. 9. 2024. predlaže se dugogodišnja djelatnica HTS-a Suzana 
Knežević prema istim uvjetima koje je imao bivši sportski direktor Vanja Blažun. Odluka je 
prihvaćena jednoglasno. 
 
S. Brkić i V. Jovanoski izvijestili u o incidentu koji se dogodio na DC Varaždin gdje je došlo do 
neugodne situacije između vanjskog suradnika HTS-a i djelatnika HTS-a koji su se verbalno 
sukobili. Nakon rasprave zaključeno je da će izvršni direktor obaviti razgovore s njima te 
izvjestiti UO. 
 
Andrej Tödtling, odvjetnik izvijestio je članove UO da su u tijeku 4 kaznena postupka, 2 protiv 
P. Mirića i 2 protiv V. Šrajera koje su podignute u ime HTS-a i predsjednice. Postoji tužba za 
naknadu štete koja je podnesena od strane HTSV-a za opremu za turnire koje je HTS odbio 
otkupiti od HTSV-a u iznosu od 112.000,00 eura. Također imamo još 4 tužbe na Visokom 
upravnom sudu za upis osobe za zastupanje, upis statuta, te ponovni upis P. Mirića kao 
predsjednika HTS-a, te zadnja tužba za upis Statuta koji je sad na snazi i sve ih je podnio Petar 
Mirić. Ne postoje drugi pravosudni procesi niti tužbe. 
 
Predsjednica se s današnjim danom zahvalila svima na izvrsnoj suradnji te je podnijela ostavku 
zbog pojačanog osobnog poslovnog angažmana, te naglasila da će za bilo kakvi savjet i pomoć 
biti na raspolaganju. U ime članova UO zahvalio se Bojan Ružić te napomenuo da je napravljen 
veliki iskorak u organizaciji turnira i sustavu natjecanja, te uređenju financija. 
 
Sjednica Skupštine održat će se 16. 10. 2024. u 12. sati na kojoj će biti izabran novi predsjednik 
HTS-a. Prijedlog je izglasan jednoglasno. 
 
 
 
Završeno u 17. 50 

Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 


